
Geachte parochianen,

2019 is voor onze gemeenschap een bijzonder jaar geweest. Een jaar met een 
bevlogen pastoresteam en de koop van ons kerkgebouw. Dat laatste is een bijna 
anticyclische stap in deze tijd; waarbij de levendigheid van onze gemeenschap, 
de aanwezigheid van een groeiende groep jonge gezinnen en de betrokkenheid 
van vele parochianen belangrijke redenen waren voor het bisdom om tot koop 
over te mogen gaan.

Binnen onze geloofsgemeenschap voelen velen zich thuis. De parochianen die 
zich enorm ingezet hebben om dit huis te bouwen, de parochianen die hier 
komen om te gedenken en te vieren, mensen van buiten onze 
geloofsgemeenschap die de sfeer en de warmte in positieve zin opmerken. 

Met elkaar geven we aandacht aan de kerk, zowel als gebouw als aan de 
gemeenschap. Dat laatste is in deze tijd heel belangrijk.  Ergens welkom zijn, dat
welkom ook voelen en ervaren. Je talenten zichtbaar kunnen maken en ook in te 
mogen zetten om samen verder te gaan en te behouden wat we met elkaar 
hebben. Aandacht geven aan dat wat je wil laten groeien en dat zoveel mogelijk 
in verbondenheid met elkaar. 

“Met elkaar geven we aandacht aan de kerk

zowel als gebouw als aan de gemeenschap

Dat gaat niet allemaal vanzelf. We genieten van een welkome sfeer, van een goed
verzorgde begraafplaats, van een mooi verzorgd parochieblad, van een actuele 
website, van een schone kerk, van een inspirerende viering, van mooie bloemen, 
van aandacht en tijd wanneer er een dierbare is overleden, van een mooie 
doopviering of communieviering. U weet het: het vergt tijd en aandacht van ons 
allen en het kost geld. 
Tijdens de laatste Stephanusdag heeft u kunnen aangeven wat er in ons gebouw 
beter kan. Een aantal zaken zijn inmiddels gerealiseerd. Zo is de verlichting 
boven het koor verbeterd, is de verlichting buiten aangepast en zijn er 
handgrepen geplaatst in de toiletten. Volgend weekend, wanneer er hier geen 
viering is vanwege de presentatie van pastor de Lange, zullen de treden naar het 
altaar worden verlengd. Daarmee wordt de veiligheid vergroot voor diegenen die 
het priesterkoor op en af gaan.

De komende jaren zullen we ons moeten richten op meer inkomsten om een 
financieel gezonde kerkgemeenschap te blijven. We denken hierbij aan meer 
gerichte collectes, aandacht voor de kerkbalans en horen daar graag ook uw 
ideeën over. 
Laten we onze aandacht ook richten op de jeugd! Zij geven toekomst van onze 
kerk en de kerk geeft hen het gevoel van erbij te horen. Iets wat velen in deze 
tijd ontberen.

Ergens bij horen dat is voor ons allemaal belangrijk. De eenzaamheid, en dat 
geldt zeker niet alleen voor ouderen, groeit. Vanuit de PCI wordt daar veel 
aandacht aan gegeven. In februari gaan we voor het eerst een lunch organiseren 
na de viering op 23 februari. In de hal hangt hiervoor een intekenlijst. Samen 
aan tafel en in kleiner gezelschap in gesprek zijn. Elkaar beter leren kennen. Wij 
hopen daar velen van u te mogen begroeten. Een ander initiatief voor komend 
jaar is het voorbereiden van een Gregoriaanse viering. Daar hoort u middels het 
parochieblad en de website in het voorjaar meer over. De viering zal in het vierde
kwartaal plaatsvinden.

“Ergens bij horen dat is voor ons allemaal

belangrijk

De Stephanusdag, de dag voor een gezellig samenzijn van onze geloofs-
gemeenschap, vieren we dit jaar op 27 september. 

Onze parochie met haar drie locaties werkt meer en meer samen. We maken 
stappen om te komen tot één parochieblad en naar één website. We hebben al 
een paar keer mogen genieten van een samengesteld koor en er wordt op 
diverse onderwerpen steeds meer samengewerkt. 
Komend jaar komen er twee functie vacant in het parochiebestuur en we zijn 
zeer verheugd dat Herman Reuvers voornemens is de rol van vice-voorzitter over
te nemen van Willem Urlings. Voor de functie van secretaris wordt nog gezocht 
naar een opvolger. De jaarlijkse parochiedag zal dit jaar in onze locatie worden 
gevierd op 7 juni.

Elkaar een gelukkig nieuwjaar wensen, genieten van het samenzijn binnen onze 
warme, actieve en betrokken geloofsgemeenschap.

Namens onze pastores, het parochiebestuur en de locatieraad wens ik u allen een
gezond en voorspoedig 2020!


